

9. دراسة والموافقة على توزيع أسهم مجانية على المساهمين بتاريخ انعقاد الجمعية العامة بنسبة 1.6% من رأس مال الشركة (1.6 أسهم لكل 100 سهم) ومن شأن توزيع الأسهم المجانية أن يزيد عدد أسهم الشركة من (279,223,213) إلى (283,690,784) سهم.
وقد تمت الموافقة بنسبة 99.995%.
10. دراسة مقترح توزيع مكافآت على أعضاء مجلس الإدارة بمبلغ -/ 150,000 ر.ع (مائة وخمسون ألف ريال عماني) عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م.
وقد تمت الموافقة بنسبة 99.675%.
11. تعيين جهة مستقلة لتقييم أداء مجلس الإدارة خلال السنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2026 والموافقة على معايير التقييم، وتحديد أتعابها.
وقد تمت الموافقة بالإجماع على تعيين مكتب كرو ماك الغزالي ش.م.م.
12. تعيين مراقب الحسابات للسنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2026م وتحديد أتعابه. وقد تمت الموافقة بالإجماع على تعيين الافاضل مكتب ديلويت أند توش (الشرق الأوسط) وشركاهم ش.م.م.
13. انتخاب عضوين (2) جديدين لملء الشاغر في مجلس الإدارة من المساهمين أو من غيرهم ، وقد تمت الموافقة عليهم بالاجماع .
انتخاب الفاضل/ عبدالله صالح باخرية
انتخاب الفاضل/ عيسى جنجان البلوشي



أمين سر الاجتماع:
مصطفى جمعه اللواتي

9. To consider and approve the distribution of free shares to the shareholders as of the date of the general meeting amounting 1.6% of the company's capital (1.6 shares for 100 shares). The distribution of the free shares would increase the company shares form (279,223,213) to (283,690,784).

Approved by 99.995%.

10. To consider the payment of Directors' remuneration for an amount of RO 150,000/- (Omani Rials One Hundred and Fifty Thousand only) for the financial year ended 31 December 2025.

Approved by 99.675%.

11. To appoint an independent entity to evaluate the performance of the Board of directors for the fiscal year ending December 31, 2026, to approve the criteria of evaluation, and determine their fee.

Unanimously Approved to Crowe Mak Ghazali LLC

12. To appoint the statutory auditors of the Company for the financial year ending December 31, 2026 and approve their fees.

Unanimously Approved to appoint Deloitte and Touche (M.E.) and Co. LLC.

13. To elect two (2) new director of the Company to fill the vacancy in the Board from the shareholders and non-shareholders

Elected Board Members:

- a) Abdullah Saleh Bakhrebah
b) Issa Al Balushi

Mustafa Al Lawati
Meeting Secretary

